
  Fråga  
   

Fråga till Fredrik Schlyter 

På initiativ av Socialdemokraterna genomfördes det under sommaren en trygghetsvandring i ett anta 

byar runt tätorten Trelleborg. I en av byarna uppmärksammade vi som var med på vandringen att 

nära nog inga av lyktstolparna fungerade. I ett antal fall varken fungerade de eller var visuellt synliga 

på grund av växtlighet. 

Ett problem med det är otryggheten på kvällstid och tidiga morgnar under vintermånaderna då man 

är utsatt för trafik som inte uppmärksammar gående. 

Min fråga till dig Fredrik Schlyter är har problemen med belysningen som uppmärksammades i 

samband med trygghetsvandringen i juni fått en lösning? 

Eva Höckert (s) 

 


